
 

De Godsbergkouter is aangeduid als toekomstige kazernesite. — © if 

GERAARDSBERGEN - De bouw van een kazerne op de Godsbergkouter in Schendelbeke lijkt 
verderaf dan ooit. Het blijft wachten op concrete informatie van Defensie over het verloop van 
het project. Het stadsbestuur dringt bij Defensie aan op meer spoed en wil ook zicht krijgen 
op een onderzoek naar alternatieve locaties voor het zogenaamde ‘kwartier van de toekomst’. 
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Op 20 juli 2022 koos de federale ministerraad voor Geraardsbergen als locatie voor een 
nieuwe kazerne. Het landbouwgebied van de Godsbergkouter in Schendelbeke werd 
aangeduid als toekomstige kazernesite, met veel protest van boeren en omwonenden tot 
gevolg. 

Delegaties van Defensie, het intergemeentelijk samenwerkingsverband Solva en het 
stadsbestuur zaten intussen vier keer samen over het dossier. De laatste vergadering 
dateert al van juni, de voor oktober geplande meeting werd geannuleerd. 

Landbouwgebied 

Gemeenteraadslid Krist Matthys (Vlaams Belang) vroeg intussen naar een stand van 
zaken van het onderzoek naar alternatieve locaties. Vlaams Belang is geen voorstander 
van de aangeduide site in landbouwgebied. 

Volgens burgemeester Ann Panis (Open VLD) is er momenteel “geen duidelijkheid” over 
het verdere verloop van het dossier via de provincie, het Vlaamse Gewest en de federale 



overheid. “De ruimtelijke impact van dit project overstijgt het lokale niveau, de bal ligt in 
het kamp van de hogere bestuursniveaus”, zegt ze. 

Te veel onduidelijkheid 

“Het alternatievenonderzoek is in elk geval nog niet gestart”, aldus nog de burgemeester. 
“We gaan Defensie aanschrijven om hen te wijzen op het dringende karakter van het 
dossier, het sleept al veel te lang aan.” Ook schepen Fernand Van Trimpont (CD&V) 
rekent op meer communicatie door Defensie. 

“Er heerst nu te veel onduidelijkheid. Ze zijn zelfs nog niet begonnen met het ruimtelijk 
uitvoeringsplan en het alternatievenonderzoek. En wat met de impact op bijvoorbeeld 
milieu en mobiliteit? We voelen ons in de steek gelaten. Voor- en tegenstanders van de 
kazerne hebben recht op informatie”, besluit Van Trimpont. 

 


